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Zápis ze 4. řádného zasedání AS FSE UJEP 

ze dne 18. 10. 2023 od 12 hod. v místnosti M409 
 

Přítomní senátoři:     Akademická komora AS FSE UJEP  

   PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D – předsedkyně senátu 

   Ing. Michaela Jánská, PhD. 

Ing. Lucie Kopáčková 

Ing. Petra Olšová, Ph.D. 

Mgr. Alexandra Petrů 

Ing. Tomáš Sýkora 

Ing. Dita Štyvarová 

    

   Studentská komora AS FSE UJEP 

   Tereza Šponiarová – místopředsedkyně senátu  

   Ladislav Mrázik 

    

    

Hosté:   Mgr. Ondřej Moc, Ph.D. – děkan FSE UJEP 

   Ing. Miroslav Kopáček, Ph.D. – proděkan pro studium 

   Ing. Lucie Povolná, Ph.D. – proděkanka pro rozvoj a kvalitu 

   Mgr. Jitka Laštovková, Ph.D. – proděkanka pro vnější vztahy 

   Ing. Dagmar Kubišová – tajemnice FSE UJEP  

   PhDr. Radek Soběhart, Ph.D. - Laboratoř behaviorálních studií   

Veronika Galášová – studentka 

    

 

Omluvení senátoři a senátorky: Ondřej Černý 

            Jonáš Jiránek  

            Josef Mergl  

            Stanislav Podrábský 

  

Neomluvení senátoři a senátorky: x 
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Dále jsou v zápise všechna jména přítomných uváděna bez titulů. 

 

Program zasedání AS FSE UJEP: 

1. Schválení programu zasedání 

2. Kontrola úkolů z minulého zasedání 

3. Návrh akreditační žádosti navazujícího studijního programu Sociální práce   
4. Návrh akreditační žádosti navazujícího studijního programu Aplikovaná ekonomika a 

řízení podniku  

5. Návrh na doplnění Vědecké rady FSE UJEP 
6. Návrh na přejmenování Výzkumného centra REGBES na LABS  

7. Různé  
 

Zasedání AS FSE UJEP bylo zahájeno ve 12:00 hod. 

Zasedání zahájila předsedkyně AS FSE UJEP Kateřina Smejkalová, která v úvodu přivítala 

všechny senátory, členy vedení fakulty a také hosty. V úvodu omluvila nepřítomné senátory: 

Ondřeje Černého, Jonáše Jiránka, Josefa Mergla a Stanislava Podrábského. Předsedkyně 

senátu návazně konstatovala, že se senát na svém zasedání dne 18. 10. 2023 sešel v počtu 

osmi senátorů, a že je tudíž usnášeníschopný. Místopředsedkyně senátu Tereza Šponiarová 

potvrdila účast na zasedání a byla přítomna od bodu č. 3, následně byl celkový počet senátorů 

devět.   

 

Ad 1) Schválení programu zasedání 

Předsedkyně AS FSE UJEP představila všem senátorům program zasedání, který byl 

senátorům zaslán společně s pozvánkou. Vzhledem k tomu, že k programu nebyly vzneseny 

žádné další připomínky, ani doplnění, senát přistoupil k hlasování o nové podobě programu 

zasedání. Vzhledem k tomu, že skrutátor za senát - senátor Jonáš Jiránek je t. č. na Erasmu, 

požádala předsedkyně senátu o pomoc se skrutiniem senátora Ladislava Mrázika, který se 

následně ochotně ujal své nové role.   

Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje předložený program zasedání. 

Výsledek hlasování: přítomno 8, pro 8, proti 0 zdrželo se 0  

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  

 

Ad 2) Kontrola úkolů z minulého zasedání 

Z minulého zasedání nevzešel žádný úkol.  

 

Ad 3) Návrh akreditační žádosti navazujícího studijního programu Sociální práce 

Předsedkyně senátu předala slovo senátorce Ditě Štyvarové, jež zastupovala předkladatele 

návrhu doc. PhDr. Pavla Kuchaře, CSc., aby představila návrh navazujícího magisterského 

studijního programu Sociální práce. Senátorka Dita Štyvarová sdělila, že na návrhu 

spolupracovali jak vyučující daných předmětů, tak členové katedry sociální práce, FSE i 

univerzity. Návrh byl zpracován na základě předchozích připomínek a jedná se o profesně 
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orientovaný studijní program. K tomuto bodu byla otevřena diskuze, kdy děkan uvedl, že věří, 

že byly učiněny dostatečné kroky k tomu, aby spis byl schválen. Senátorka Dita Štyvarová 

dodala, že tento spis je kvalitativně jiný, a to i díky garantce studijního programu, doc. ThDr. 

Mgr. Slávce Karkoškové, PhD. V průběhu diskuze byl též zmíněn plán smluvního výzkumu 

s městem Dubí, a to na dobu tří let. K postupu návrhu akreditační žádosti bylo řečeno, že 

návrh byl odeslán na MPSV, pak bude předán Vědecké radě FSE UJEP, následně manažeru 

kvality akreditací, poté k paní prorektorce pro studium, která návrh postoupí Radě pro vnitřní 

hodnocení UJEP. 

 

AS FSE UJEP projednal, vyjádřil se a bere na vědomí předložený návrh navazujícího 

magisterského studijního programu „Sociální práce“. 

 

Ad 4) Návrh akreditační žádosti navazujícího studijního programu Aplikovaná 

ekonomika a řízení podniku 

Předsedkyně senátu předala slovo senátorce Michaele Jánské, která zastupovala předkladatele 

návrhu Mgr. Ing. Pavola Minárika, Ph.D., aby představila návrh navazujícího magisterského 

studijního programu Aplikovaná ekonomika a řízení podniku. Vznikla diskuse o názvu 

samotného studijního programu a také o názvech předmětů, které mají evokovat profesní 

stránku. Senátorka Michaela Jánská sdělila, že program vychází z projektu, přičemž na tvorbě 

kurzů se podílely firmy z Ústeckého kraje – název programu tak vzešel právě z požadavků 

firem. Předsedkyně senátu závěrem shrnula poznatky z diskuze a zdůraznila doporučení, jež 

senátoři navrhli, a to sice případnou změnu názvu programu, změnu názvu jednotlivých 

předmětů a nutnost doplnění formulářů C-I k odborníkům z praxe, kteří se budou podílet na 

zajištění výuky. 

 

AS FSE UJEP projednal, vyjádřil se a bere na vědomí předložený návrh navazujícího 

magisterského studijního programu Aplikovaná ekonomika a řízení podniku.  

 

Ad 5) Návrh na doplnění Vědecké rady FSE UJEP  

Předsedkyně senátu předala slovo panu děkanovi, který informoval senát o dvou personálních 

změnách ve Vědecké radě FSE UJEP. Představil návrh na doplnění VR FSE UJEP o dvě nové 

členky, přičemž:  

• doc. Ing. Petra Pártlová Ph.D. by byla externí členkou VR FSE UJEP a 

• doc. ThDr. Mgr. Slávka Karkošková, Ph.D. interní členkou VR FSE UJEP 

 

Senát poté přistoupil k hlasování o obou nových členkách VR FSE UJEP. 

 

Návrh usnesení:  AS FSE UJEP schvaluje jmenování doc. Pártlové jako externí členky  

Vědecké rady FSE UJEP. 

Výsledek hlasování: přítomno 9, pro 9, proti 0, zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat. 
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Návrh usnesení:  AS FSE UJEP schvaluje jmenování doc. Karkoškové jako interní 

členky Vědecké rady FSE UJEP. 

Výsledek hlasování: přítomno 9 pro 9 proti 0, zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat. 

 

Ad 6) Návrh na přejmenování Výzkumného centra REGBES na LABS 

Návrh na přejmenování výzkumného centra představil senátu pan děkan, který zdůvodnil 

přejmenování tím, že je dosavadní název Výzkumného centra zaměňován za projekt s názvem 

REGBES a zároveň z marketingového hlediska je lepší název nový. Výkonný ředitel Centra,  

Radek Soběhart, byl na senát přizván také, avšak kvůli jednání v Poslanecké sněmovně ČR se 

dostavil na zasedání AS FSE UJEP až po projednání změny názvu. Dodatečné doplnění je 

uvedeno v bodě Různé. V diskuzi zazněl dotaz ohledně nezbytné udržitelnosti výstupů 

projektu, které souvisejí s původním názvem REGBES. Bylo sděleno, že i při změně názvu by 

měl být tento požadavek dodržen, což následně potvrdil i výkonný ředitel tohoto Centra.    

Návrh usnesení:  AS FSE UJEP schvaluje přejmenování Výzkumného centra REGBES 

na Výzkumné centrum LABS. 

Výsledek hlasování: přítomno 9, pro 9, proti 0, zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat. 

 

Ad 7) Různé 

A) Akce Hodina pravdy, stanovisko senátu FF UJEP, stanovisko AS UJEP, stanovisko 

Užšího předsednictva Rady VŠ. 

Předsedkyně senátu informovala senát o výzvě předsedy FF UJEP k podpoře protestních akcí 

a dotázala se senátorů, zda též podpoříme tyto akce přijetím stanoviska senátu AS FSE UJEP. 

Senátor Tomáš Sýkora zmínil příspěvek ministra školství na webu MŠMT (přehled 

průměrných mezd na jednotlivých fakultách v ČR) a také vyzdvihl, že shledává rozpor mezi 

jednáním vlády a tím, co vláda deklaruje. Děkan k příspěvku ministra školství zmínil, že 

tarifní mzdy jsou všude přibližně stejné, liší se ale mzda v projektech. Sdělil také, že na 

jednání Asociace děkanů ekonomických fakult tlumočil předseda Rady vysokých škol 

poznámku, že až po odstranění rezerv jednotlivých fakult jsou uvedené požadavky na místě. 

S poznámkou předsedy Rady vysokých škol souhlasila senátorka Petra Olšová, která 

apelovala na to, že sama fakulta, potažmo univerzita, ještě neučinily všechny potřebné kroky 

k nutné úspoře, a tedy, že požadavky fakult budou na místě až v momentě, kdy z naší strany 

budou provedeny nějaké změny (organizační, procesní aj.). Po diskuzi a přečtení stanovisek 

za FF UJEP, stanoviska AS UJEP a stanoviska z Užšího předsednictva Rady VŠ přistoupil 

senát k hlasování.  

 

AS FSE UJEP se nejprve usnesl na tom, že k dané situaci navrhne usnesení. 

Výsledek hlasování: přítomno 9, pro 8, proti 0, zdržel se 1 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat. 

 

Dále byla diskutována forma daného usnesení. Pan děkan následně osvětlil jednotlivé kroky, 

které fakulta podniká ke zlepšení finanční situace. 
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Návrh usnesení: AS FSE UJEP podporuje požadavek veřejných vysokých škol, aby 

vláda ČR začala bezodkladně řešit problém dlouhodobého podfinancování českého 

vysokého školství. 

Výsledek hlasování: přítomno 9, pro 8, proti 0, zdržel se 1 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat. 

 

 

B) Doplnění bodu č. 6 – Přejmenování Výzkumného centra REGBES na LABS 

Na závěr zasedání se dostavil Radek Soběhart, který doplnil předchozí bod návrhu na 

přejmenování Výzkumného centra REGBES na LABS. Sdělil, že název LABS se daří 

prosadit, i v rámci přeshraniční spolupráce. Podařilo se LABS financovat z rozpočtu 

z externích zdrojů, ne ze zdrojů fakulty.  

Přejmenování má zajistit: 

• zastřešení výzkumného centra 

• technologický a metodologický support 

• jednotný brand 

Senátorka Petra Olšová se optala na prezentaci LABS, kdy poukázala na to, že činnost je 

prezentována spíše navenek, avšak ne uvnitř fakulty. Pan Soběhart sdělil, že rád vystoupí na 

některém z příštích zasedání AS FSE UJEP s prezentací LABS. Předsedkyně senátu tuto 

možnost přivítala.  

 

Zasedání AS FSE UJEP bylo ukončeno v 13:24 hod. 

 

Předsedkyně AS FSE UJEP poděkovala všem za účast a sdělila, že další řádné zasedání AS 

FSE UJEP se bude konat 22. 11. 2023. Pozvala všechny přítomné i na zasedání 

Akademické obce FSE UJEP, které se bude konat 13. 12. 2023 od 15 hod.  

 

Zápis provedla: Tereza Šponiarová 

Zápis ověřila a schválila: PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D. 


